

你的下一个选择是什么?

你是否有兴趣在完成学业后进入一家在中国居于领先地位的国际 律务事务所积累经验?你是否考虑过毕业后加入世界顶尖的律师 事务所,开始你的职业旅程?

高伟绅律师事务所在25个国家设有35*个代表处。作为全球网络的 一部分,高伟绅北京代表处和上海代表处拥有90多名律师。

我们正在招募于2017年毕业的本科生或研究生加入我们的中国 区业务,并在高伟绅发展职业生涯。凭藉我们的培训和发展项 目,高伟绅可能是你职业生涯的最好起点。

更多信息和机会请访问www.cliffordchance.com/careers

*高伟绅与雅加达Linda Widyati & Partners律师事务所签署了联合协议, Clifford Chance Asia Ltd是Clifford Chance Pte Ltd与Cavenagh Law LLP 在新加坡组建的正式法律联盟。

高伟绅律师事务所

What is your next choice?

Are you interested in gaining experience with one of China's leading international law firms while finishing your studies? Have you considered joining the world's premier law firm as a graduate, your passport to an international career?

Clifford Chance has 35* offices in 25 countries. Our Beijing and Shanghai offices have more than 90 lawyers and are integral to our global network.

We are looking for LLB or LLM students graduating in 2017 to join our China practice and develop a career with the firm. With our training and development programme, you'll enjoy the best possible start to your career with Clifford Chance.

For more information on the opportunities available to you, visit www.cliffordchance.com/careers

*The Firm also has an association agreement with Linda Widyati & Partners in Jakarta, Indonesia and Clifford Chance Asia is a Formal Law Alliance in Singapore between Clifford Chance Pte Ltd and Cavenagh Law LLP.